

DEWITT



Academia Répétition Minutes Tourbillon GMT Antipode

A magnificent example of DeWitt's creative capacity, the Academia Répétition Minutes Tourbillon GMT Antipode boasts three extreme complications within a single integrated movement. These can be admired on the two articulated sides of this exceptional timepiece. Fitted around a dedicated axle, the twin-faced case pivots a full 360° laterally. This is achieved by simply pressing on the two lugs at 12 and 6 o'clock, which pushes the case back against the central axle. The tourbillon cage appears on the front side alongside the local hour and minute indications and the minute repeater, while the time on the second time-zone is shown on the other side.

Movement	Hand-wound, calibre DW8900 minute repeater, GMT and tourbillon, 46 jewels, 21,600 vib/h, flat balance-spring, black gold Côtes de Genève decoration, 72-hour power reserve
Functions	Hours, minutes, minute repeater and second time-zone
Case	Grade 5 titanium, 18K white gold and PVD, 45.5 mm Pivoting, twin-faced Water-resistant to 30 metres
Dial	Smoked sapphire
Bracelet/Strap	Grade 5 titanium and black PVD with integrated folding clasp

DEWITT



Academia Répétition Minutes Tourbillon GMT Antipode

Expression magistrale de la créativité de la Maison DeWitt, l'Academia Répétition Minutes Tourbillon GMT Antipode dévoile trois complications extrêmes dans un seul mouvement intégré, que l'on peut admirer sur les deux faces articulées de ce garde-temps d'exception. Enserré sur un axe, le boîtier double face pivote de 360° par rotation latérale. Une simple pression sur les cornes situées à 12h et à 6h libère la boîte en reculant sur l'axe central. La cage du tourbillon se découvre sur la première face, aux côtés des heures et minutes locales et de la répétition minutes, tandis que l'heure du second fuseau s'affiche sur la seconde face de cette pièce hors normes.

Mouvement	Mécanique à remontage manuel, calibre DW8900 répétition minutes, GMT et tourbillon, 46 rubis, 21'600 Alt/h, spiral plat, décor Côtes de Genève en or noir, réserve de marche de 72 heures
Fonctions	Heure, minute, répétition minute et second fuseau horaire
Boîtier	Titane grade 5, or gris (18K) et PVD, 45.5 mm Double face à pivot Étanche à 30 mètres
Cadran	Saphir fumé
Bracelet	Titane grade 5 et PVD noir avec boucle déployante intégrée